

Guess the Goals ပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်စည်းကမ်းချက်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍

အမေးများသောမေးခွန်းများ

မေးခွန်း(၁) Guess the Goals အစီအစဉ်ဆိုတာဘာလဲ။

အဖြေ။ ဤအစီအစဉ်သည် Official Broadcaster SKYNET နှင့် MPT တို့ “တယ်လီကွန်း ပါတနာ” အဖြစ် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သည့် ပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်ဖြစ်ပြီး MPT Club အဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် ဘောလုံးပွဲစဉ်တစ်ခု၌ ပါဝင်သည့် အသင်းတစ်သင်းချင်းစီ၏ ဂိုးရရှိမှုအရေအတွက်များအား မှန်ကန်စွာမှန်းဆခြင်းအားဖြင့် MPT ပွိုင့် (၁၀၀) (“ဆု”) အား ကံထူးနိုင်မည့် ပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်ဖြစ်ပါသည်။

သက်ဆိုင်ရာဘောလုံးပွဲကျင်းပမည့်ည(၇)နာရီမတိုင်ခင် ဖြေဆိုပေးရပါမည်။

မေးခွန်း (၂) ပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်သက်တမ်းကာလက ဘယ်အချိန်အထိလဲ။

အဖြေ။ ပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်အား ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာ၊ (၂၀) ရက်နေ့ မှ ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာ၊ (၁၈) ရက်နေ့ ည(၇) နာရီအထိ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်သည်။

မေးခွန်း (၃) ပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်မှာ ဘယ်သူတွေပါဝင်လို့ရသလဲ။

အဖြေ။ (MPT ဆင်းမ်ကတ်အသုံးပြုနေသော) MPT ဆင်းမ်ကတ်မှတ်ပုံတင်ထားပြီး အသုံးပြုနေသည့် MPT Club အဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် ဤပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်တွင် ပါဝင်နိုင်ပါသည်။

မေးခွန်း (၄) ဤပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်မှာ ဘယ်လိုပါဝင်လို့ရနိုင်မလဲ။

အဖြေ။ ဤပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်တွင် ပါဝင်နိုင်ရန်အတွက် ပရိုမိုးရှင်းကာလအတွင်း ဤလင့်ခ် <http://bit.ly/3EQL2Hr> အား နှိပ်၍ ဝင်ရောက်ကာ သက်ဆိုင်ရာဘောလုံးပွဲကျင်းပမည့်ရက်သတ္တပတ်တွင် ကျင်းပမည့်ပွဲစဉ်တချို့ (သို့မဟုတ်) ကျင်းပမည့်ပွဲစဉ်အားလုံး၌ ဘောလုံးအသင်းတစ်သင်းချင်းစီ၏ ဂိုးရရှိနိုင်မှုအရေအတွက်အား မှန်းဆရမည်ဖြစ်သည်။ ဂိုးခန့်မှန်းမှုအား ပေးပို့ပြီးနောက်တွင် မည်သို့သောပြောင်းလဲပြင်ဆင်မှုကိုမျှ ပြုလုပ် ဆောင်ရွက်နိုင်တော့မည်မဟုတ်ပါ။

မေးခွန်း (၅) ပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်တွင် ကံထူးရှင်ဖြစ် မဖြစ် မည်သို့သိရှိနိုင်ပါသလဲ။

အဖြေ။ ကံထူးရှင်များအား ဖြေဆိုထားသည့် ပွဲစဉ် အပြီး ရက်သတ္တပတ် အကြာတွင် SMS မှတစ်ဆင့် အကြောင်းကြားသွားမည်ဖြစ်သည်။

မေးခွန်း (၆) ဆုကို ဘယ်အချိန်မှာ လက်ခံရရှိမလဲ။

အဖြေ။ မေးခွန်း ၅ တွင်ပါရှိသည့်အတိုင်း စာတိုပေးပို့မှုလက်ခံရရှိသည့်အချိန်တွင် ဆုကို လက်ခံရရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။

မေးခွန်း (၇) ရရှိသည့်ဆုအတွက် သက်တမ်းကုန်ဆုံးရက်ရှိပါသလား။

အဖြေ။ ရှိပါသည်။ ဆုလက်ခံရရှိပြီးနောက် တစ်နှစ်ပြည့်သည့်အခါ၌ ဆုအသုံးပြုနိုင်မှုသည် အလိုအလျောက် သက်တမ်းကုန်ဆုံးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

မေးခွန်း (၈) ပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်တွင် ကံထူးနိုင်သည့် ပါဝင်သူဦးရေအများဆုံးကန့်သတ်ချက်ရှိပါသလား။

အဖြေ။ မရှိပါ။

မေးခွန်း (၉) ဤပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်တွင် ဘယ်နှစ်ကြိမ်ပါဝင်လုပ်ဆောင်လို့ရနိုင်ပါသလဲ။

အဖြေ။ ပါဝင်ကံစမ်းသူတိုင်းသည် MSISDN တစ်ခုအားအသုံးပြု၍ ပရိုမိုးရှင်းရက်သတ္တပတ်တိုင်းတွင် တစ်ကြိမ်သာလျှင် ပါဝင်ကံစမ်းနိုင်ပါသည်။

မေးခွန်း (၁၀) ဤပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်တွင် ဘယ်နှစ်ကြိမ်ကံထူးရရှိနိုင်ပါသလဲ။

အဖြေ။ ပါဝင်ကံစမ်းသူတိုင်းသည် MSISDN တစ်ခုအားအသုံးပြု၍ ဘောလုံးပွဲစဉ်တစ်ခုတွင်တစ်ကြိမ်သာ ကံထူးရရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

မေးခွန်း (၁၁) MPT Club အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်အောင် ဘယ်လိုလုပ်ဆောင်ရမလဲ။

အဖြေ။ MPT4U အပလီကေးရှင်းအား ဒေါင်းလုတ်ရယူခြင်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ *345# အား ခေါ်ဆို၍ လည်းကောင်း MPT Club အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။

မှတ်ချက်။ ဤအမေးများသောမေးခွန်းများနှင့် စည်းကမ်းချက်များအကြား ကွဲလွဲမှုများရှိခဲ့ပါက စည်းကမ်း ချက်များပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များက လွှမ်းမိုးအတည်ဖြစ်စေရမည်။ ဤအမေးများသောမေးခွန်းများ၏ အင်္ဂလိပ်

ဘာသာနှင့် မြန်မာဘာသာစာသားများအကြား ကွဲလွဲမှုများရှိခဲ့ပါက မြန်မာဘာသာပါစာသားများ ကသာ
လွှမ်းမိုးအတည်ဖြစ်စေရမည်။